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 Protokół nr 106/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 listopada 2021 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek 
przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru długości okresu stosowanego 
do wyliczenia na lata 2022 – 2025 realizacji łącznej kwoty przypadających w danym 
roku budżetowym spłat i wykupów określonych w art. 243 ust. 1 ufp w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Nowomiejskiego.  
 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie unieważnienia postępowania o 
udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 
wykonanie robót budowlanych na zadaniu Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach 
dróg powiatowych.  

 
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do grupy zakupowej 

energii elektrycznej.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 101/2021, 
102/2021, 103/2021, 104/2021, 105/2021. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 101/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 101/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 102/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 102/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 103/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 103/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 104/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 104/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 105/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 105/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przedstawienia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2022 – 2037 wraz z projektem uchwały budżetowej powiatu 
nowomiejskiego na 2022 r.  
 
Pan Skarbnik omówił projekt WPF i projekt budżetu na rok 2022. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przedłożenia projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2022 r. wraz z 
uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyboru długości okresu stosowanego do wyliczenia na lata 2022 – 2025 
realizacji łącznej kwoty przypadających w danym roku budżetowym spłat i wykupów 
określonych w art. 243 ust. 1 ufp w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego.  

Pan Skarbnik poinformował, że każdy z organów wykonawczych musi określić w jakim okresie 
od 2022 roku do 2025 roku będzie prognozować korzystniejsze uwarunkowania dla danej 
jednostki samorządu terytorialnego, to jest czy w okresie trzyletnim czy siedmioletnim. 
Wyjaśnił, że dokonano analizy jeżeli chodzi o powiat nowomiejski i korzystniejszy jest dla 
powiatu siedmioletni okres wyliczenia na lata 2022 – 2025 relacji łącznej kwoty 
przypadających w danym roku budżetowym spłat i wykupów określonych w art. 243 ust. 1 ufp 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowomiejskiego.   
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2021r. po dokonanych zmianach.  
/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska wyjaśniła, że zmiany zostały dokonane w kosztach materiałów, 
energii, usług materialnych i niematerialnych, w kosztach dowozu uczestników, kosztach 
eksploatacji samochodu, kosztach ubezpieczenia uczestników, kosztach ubezpieczenia mienia 
warsztatu oraz w kosztach wycieczek organizowanych dla uczestników warsztatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do preliminarza. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 3. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie.  
/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych/ 

Pan Kraszkiewicz poinformował, że do 22 października nie wpłynęła żadna ankieta dotycząca 
projektów uchwał. Dodał, że w dniu 21 października odbyło się spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi, w którym uczestniczył jeden przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych i 
pozytywnie zaopiniował projekty uchwał dotyczące usuwania pojazdów z dróg oraz usuwania 
statków z obszarów wodnych. 
 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 4. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie statków 
lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  
 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 5. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał czy są to kwoty maksymalne. 
Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że są to kwoty zgodne z obwieszczeniem Ministra Finansów, 
nie wszystkie kwoty są maksymalne, kwoty za pojazdy zostały trochę obniżone.  
Pani Łątkowska zapytała jak przedstawione kwoty mają się do poprzedniego roku. 
Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że kwoty są trochę wyższe. 
Pan Buliński zapytał, ile było usuniętych i przechowywanych pojazdów w ubiegłym roku i w 
tym roku. 
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Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że w ubiegłym roku były dwa pojazdy, w tym roku również są 
dwa pojazdy. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów 
pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w 
trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu 
Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych.  

Pan Starosta poinformował, że ceny złożonych ofert znacznie przewyższają kwotę, jaka została 
przeznaczona na realizację tego zamówienia.   
Pan Buliński stwierdził, że jeżeli chodzi o unieważnienie przetargu to jest to słuszne posunięcie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących 
własność Powiatu Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani Beata  Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 
Spraw Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że wykaz zostanie wywieszony na tablicy ogłoszeń 
Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim oraz zamieszczony na stronie 
internetowej Powiatu Nowomiejskiego pod adresem www.powiat-nowomiejski.pl, na okres 21 
dni. Ponadto informacja o zamieszczeniu wykazu zostanie ogłoszona w prasie lokalnej. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 

http://www.powiat-nowomiejski.pl/


5 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przystąpienia do grupy zakupowej energii elektrycznej.  

Pani Widźgowska poinformowała, że jeżeli chcemy mieć tańszy prąd to musimy przystąpić do 
grupy zakupowej energii elektrycznej organizowanej przez Energy Solution Spółka z o.o.  z 
siedzibą w Warszawie, której celem jest przeprowadzenie postępowania i udzielenie 
zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej dla Starostwa Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim oraz jednostek organizacyjnych powiatu nowomiejskiego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Starosty nr 
171/2021 w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska-Sobczak – inspektor Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Jaroszewska – Sobczak poinformowała, że aneks nr 4 związany jest z:  
- przyznaniem 14 godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy IV Technikum 
Ekonomicznym, 
- przydzieleniem 1 godziny zajęć dydaktyczno-wyrównawczych z matematyki w ramach 
pomocy psychologiczno-pedagogicznej, 
- przydzieleniem 4 godzin zajęć rewalidacyjnych dla dwóch uczniów ( po 2 godziny dla każdego 
ucznia) zgodnie z zaleceniami wynikającymi z orzeczeń o potrzebie kształcenia specjalnego 
wydanych przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną, 
-  przydzieleniem 1 godziny języka angielskiego na poziomie rozszerzonym dla klas I  w związku 
z koniecznością podziału klasy na grupy,  
- odjęciem 2 godzin zajęć rewalidacyjnych przyznanych dla ucznia z orzeczeniem o potrzebie 
kształcenia specjalnego w związku z rezygnacją z nauki,  
- zmiana nauczyciela realizującego 1 godzinę zajęć korekcyjno-kompensacyjnych w ramach 
pomocy psychologiczno-pedagogicznej, 
- odjęciem pół godziny wychowania do życia w rodzinie w klasach trzecich w zawodzie technik 
rolnik/technik żywienia i usług gastronomicznych, w związku z rezygnacją z uczestnictwa w 
zajęciach.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do aneksu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarządzenie Starosty nr 171/2021 stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani K. Jaroszewska-Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Manufaktura Nowomiejska w Nowym 
Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli / 

Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 7. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Radomno Biega” w Radomnie, któremu 
zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 8. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Pani Jeda omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 9. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem pana                        
B. Kurowskiego dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie decyzji Wojewody Warmińsko – 
Mazurskiego dotyczącej zapewnienia łóżek dla pacjentów z zakażeniem SARS-CoV-2. 
 
Pan Starosta poinformował, że pismo jest już nieaktualne ponieważ od 8 listopada funkcjonuje 
w Szpitalu Powiatowym oddział covidowy. 
Pismo stanowi załącznik nr 10. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem pana                         
B. Kurowskiego dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie sfinansowania zakupu sprzętu 
medycznego. 
 
Pan Starosta poinformował, że po rozmowie z dyrektorem Szpitala Powiatowego w tej chwili 
nie przewiduje się zakupu sprzętu, ponieważ czekamy na środki, które były wnioskowane w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego, czekamy na akceptację listy rezerwowej. 
Pismo stanowi załącznik nr 11. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami o 
działalności Związku Powiatów Polskich oraz z raportami o miejscach publikacji artykułów 
prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów Polskich.  
 
Raporty Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 12. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


